
 
 

 

 

Miljövänlig sophämtning – när är det dags? 
 
Häromdagen åkte jag, som jag vanligtvis gör en gång i veckan, till den närmaste sopstationen 
för att tömma helgens sopberg av plast, glasflaskor, kartong, papper och plåt. Det var 
överfullt i papp och papper, men det gick att med viss möda stoppa ner glasflaskorna, plåten 
och plasten. Så jag åkte till nästa sopstation med papper och kartong. Fast jag såg att några, 
eller rättare sagt ganska många, hade slängt av sina sopor runt omkring containrarna istället 
för att åka vidare. Men jag åkte samvetsgrant till nästa sopstation. Där var det också absolut 
smockfullt. Så jag åkte till nästa – och där var det också fullt. Jag är säker på att många med 
mig gjorde samma sak, åkte runt från sopstation till sopstation. Så jag tänkte åka hem med 
soporna men fick då ett SMS från min dotter som meddelade att nu hade man hämtat soporna 
på den första stationen jag var på. Så jag åkte tillbaka dit. I princip alla lägenhetsinnehavare 
och villaägare i Örebro gör dessa turer sannolikt flera gånger i månaden till sina sopstationer. 
Och ofta är det fullt. De ligger sällan på gångväg från hemmet. Vi har hushållssopor och 
kompost vid villan så dessa kommer en sopbil och hämtar varannan vecka.  
Är det inte hög tid att Örebro kommun köper in ett antal miljövänliga sopbilar som kan åka 
runt och hämta upp även pappers-, papp-, glas- och plåtsopor? Jag har hört att det görs på 
andra håll. Jag är övertygad om att det skulle bli en vinst på många sätt. 
Med den lavinartade miljöförstöring som pågår är det verkligen hög tid att på allvar börja ta 
itu med problemen! 
Tycker 
Pia Hellertz 
Örebro 


